
 

 
 
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Daniel Källenfors 
gällande inköp av buteljerat vatten till kommunen. 
 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 21/12 2020 besvarades Vänsterpartiets 
motion om att sluta köpa in buteljerat vatten till stadens möten och konferenser. 
Motionen ansågs besvarad med skrivningen ”stadens styrelser och nämnder bör 
framgent undvika buteljerat vatten vid möten samt i sina verksamheter.” Eftersom 
buteljerat vatten fortfarande förekommer vid kommunfullmäktiges möten så sent som 
under 2022 undrar vi nu hur upphandlingen av buteljerat vatten ser ut eftersom det 
fortfarande servers så sent som i slutet av innevarande mandatperiod. För begreppet 
”undvika” kan ju inte gärna innebära ”ducka om någon kastar det mot dig” utan 
innebär rimligen att inköp ska upphöra.  
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Har kommunens inköp av buteljerat vatten upphört? 
2. Om inköpen inte upphört, har kommunen någon form av intention om att upphöra 
med inköpen? 
3. Vad innebär begreppet ”undvika” för dig? 

 
 
 
 

     

Jonas Lundgren (V)   


